文藻外語大學新增課程申請表－必修課程
Wenzao Ursuline University of Languages New Course Application Form - Core Course
	中文課程名稱
Chinese Name of Course
	東南亞語言(二)
	模組名稱
Module Name
	必修

	英文課程名稱
English Name of Course
	SOUTHEAST ASIAN LANGUAGE 2

	學制
School System
	【Day School】
□日二技2-Year College
□日四技4-Year College
□日五專5-Year Junior College
■研究所Graduate Institute
	【Division of Continuing Ed.】
□進二技2-Year College
□進四技4-Year College
	年級
Year
	1

	必修/選修
Required or Elective Course
	■必修Required course
□選修Elective course
	學分/時數
Credits/Hours
	  2學分(每學期)/
Credits per semester/
2小時(每週)
Hours per week

	學期/學年
Course Type
	□學年Year-long course
■學期 semester course
	開課單位
Dept. of Offering Courses
	東南亞語言教學中心



	課程概要
Course Content
	本課程（越南語、印尼語、泰語等東南亞語言）目標在使學生能從會話中聽取主旨及主題、選取重點資訊、聽懂並適切表達及回應一般日常生活的會話。課程主要內容包含數字包括金錢、日期、時間、購物、電話、時間用語、服飾等生活常用主題，並搭配相關疑問詞以及語法練習。
The objectives of the course (such as Vietnamese, Indonesian and Thai etc.) are to make the students be able to hear and point of the key of a topic, decide the main information, understand and respond properly in general daily life conversation. Course contents include numbers (money, date, and time), shopping, telephone conversation, time, language, clothing, other daily life common topics, and some questions related with vocabulary and grammar exercise.

	課程目標
Course Objectives
	1. 能從會話中聽取主旨及主題。
2. 能從會話中選取重點資訊。
3. 由淺而深，使學生逐步熟記各類語彙。
4. 能聽懂一般日常生活技能的會話。
5. 能適切表達及回應一般日常生活技能的會話。
6. 各種句型習作與運用，使學生能夠正確使用基本文型。
1. To be able to hear the key point of a topic.
2. To be able to point out the main information of a situation
3. To be able to memorize all kinds of vocabulary step by step.
4. To be able to understand the general daily life situations 
5. To be able to express and respond properly to daily life conversation.
6. To be able to use various sentences’ patterns and train to use it in order to be able to use it correctly.

	配對之能力指標
Corresponding Skill Indicator / Standard
	1-1-1	具備觀察、認知、理解與介紹東南亞文化現象、當代文化事務與文化議題之能力
1-1-2	具備觀察、認知、理解與介紹東南亞文化地理空間與文化地理知識之能力
11-1-1	具備東南亞語言聽說讀寫初階能力
11-1-2	具備東南亞語言聽說讀寫中階能力

	對應的產業別
Corresponding to Industry
	語言教學產業

	產業對應的知能
Knowledge Corresponding to Industry
	語言教學產業
4第二外語聽說能力
5第二外語讀寫能力

	對應的升學領域
Corresponding Grade Promotion Area
	語言研究、文化研究

	對應升學領域的知能
Knowledge of Corresponding Grade Promotion Territory
	1. 外語聽說能力
2. 外語讀寫能力
3. 對主修語言國家文化認識


✶寫法可參考校務系統課程地圖課程知能檢核表第四張頁籤「系培育目標、能力指標與課程搭配表」。
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